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Dagsorden for bestyrelsesmøde på 

Sydlangeland Fjernvarme A.m.b.a. 

 

 

 

 

 
Møde dato. 30. november 2021 

Tidspunkt. Kl. 16.30 

Mødested. Østerskovvej 2B, 5932 Humble 

Udsendt. 23. november2021 

Deltager. Ulrik Kølle, Bjarne Nielsen, Asger Larsen, Leo Visbjerg, 

Britta Andersen, Jakob Kromann, Gert Smidt, Kim 

Carlsson.  

Afbud.  
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• .    Godkendelse af dagsorden.  

Godkendt  

 

 

•      Regnskab pr. 31. oktober, regnskab eftersendes 

Gennemgået, godkendt med få spørgsmål. 

 

 

 

 

•      Punktet overført fra sidste møde.  

     Status på nye forbrugere, skal ordningen forlænges. 

     (har haft kontakt med mere end 20 interesserede i 2021) 

Vi har nu rundet 1000+ forbrugere og der tages stilling til om ordningen med gratis tilslutning skal 

forlænges med f.eks. 1 år. Bestyrelsen er enige om at ordningen forlænges til hele 2022. 

 

 

 

 

•     Punktet overført fra sidste møde. 

    Fortsættelse af ” Drøftelse af afkølingstilskud fra sidste møde (Hvem skal have mulighed     

    for tilskud. Dem der har fået  

     tillæg på årsopgørelse, eller den der blot konstaterer, at de har en dårlig afkøling)” 

    Leo og Kim har udarbejdet forslag omkring punktet. 

    Afkølingsgebyr: Ved udskiftning af VV beholder eller lignende så returtemperaturen    

    kommer under de 25 grader, så ydes der kr. 800,- + moms i tilskud. 

    Energitilskud kan udbetales, hver 2 år. 

    Ordningen lægges på hjemmeside, så alle VVS installatører har mulighed for, at se det. 

    Ligeledes en tekst på årsopgørelsen til den enkelte forbruger men henvisning til     

    Hjemmeside. 

 

Bestyrelsen er enige om at Leo og Kims forslag sagtens kan bruges. Desuden lægges der op til at 

øens 3 værker inviterer øens installatører til et møde hvor samarbejde med værket drøftes. Kim 

undersøger hvor vi evt. kan være. 

 

 

•    Drøftelse af opgradering af ledningen til Broløkke Hedevejen 33, bilag medsendt. 

               På grund af stor udvidelse har vi fået udarbejdet et forslag til opgradering af gammel  

               Ledning.   

 

Kim går videre med projektet mht priser mm og bestyrelsen tager beslutning herfra.  
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• Drøftelse af abonnement (i dag betaler alle kr. 1.000,- + moms) Leo har forslået større  

bidrag for erhvervsdrivende. 

 

Leo mener at storforbrugere og erhvervsforbrugere skal betale mere (end de private) i abonnement. 

Det er hans mening at erhvervsforbrugerne har fået en stor reduktion på m2 prisen og at de derfor 

ikke skal slippe billigere for det faste bidrag. Bestyrelsen har hørt på Leos forslag og det evalueres 

til budget 2023. 

  

 

 

•      Opfølgning af dårlig afkøling. 

Kim sørger for kunder med dårlig afkøling (op til 25 grader i afkøling) bliver kontaktet ifm 

årsopgørelsen og bliver opfordret til at kontakte deres vvs-installatør og få kontrolleret deres anlæg. 

Bestyrelsen beder Kim om at denne information også sendes ud til disse kunder SMS.  

 

 

 

•       Status på ny halmkedel. 

 

Status ved Leo: 

 

Der har været eftersyn. Og der er sendt en rapport herom. De rettelser der er aftalt bliver rettet uden 

problemer.  

 

Den sidste uges tid har der ikke været nogen alarmer på anlægget og det hele kører generelt fint. 

Leo mener at det er det helt rigtige valg der er foretaget. 

 

 

 

 

• .    Orientering fra Driftslederen.   

 

Kim: 

 

Der er stadigvæk travlt. 

 

• Det har været nødvendigt at anskaffe et nyt blødgøringsanlæg til 22.000 kr. 

• Der skal i budgettet for næste år henlægges 80.000 kr. til et nyt RO-anlæg (omvendt 

osmoseanlæg) 

• DCB (kran) har været på værket og se på kranen da der var fejl på denne. Det viste sig at der 

var nogle forstyrrende signaler der drillede det kostede 62.000 kr. at udbedre. 

• Solcellerne er blevet renset og det har haft god effekt.  
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• .    Orientering fra Formanden.   

 

Ulrik beder om at der afholdes et møde i december ang. Budget. Ved dette møder ind for de næste 6 

mdr. Der aftales 16/12 kl. 16.00  

 

 

 

 

• .     Eventuelt.          

 

 

Sign. 

 

Ulrik Kølle _    ___                          _____       

 

Bjarne Nielsen                                            .                                                      

 

Britta Andersen                                           .                 

 

Gert Smidt                                                   . 

 

Asger Larsen                                              . 

 

Leo Visbjerg                                                . 

 

Jakob Kromann                                            .  

 

Ref: 


